
‘De euthanasiewet had nooit goedgekeurd mogen worden’

ANDRÉ LÉONARD 
Aartsbisschop André Léonard is geraakt door het nieuws dat de geïnterneerde Frank Van Den Bleeken
zondag euthanasie krijgt. ‘Een afschuwelijk gevolg van een wet die nooit had mogen bestaan. Je zou dit
kunnen interpreteren als een subtiele manier om de doodstraf weer in te voeren.’ (Op Radio 1)


